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Technische vragen en beantwoording Burap I 
 

Nr. Vraagsteller + fractie Vraag Antwoord 

 

1. Marienette Wemelsfelder, 

D66 

Welke waarde kunnen we hechten aan de juistheid van de 

bedragen van de meerjaren doorberekening (ofwel : is er een 

reële kans op grote afwijkingen voor 2026-2029)? 

 

 

2. Marienette Wemelsfelder, 

D66 

Is het correct, aangezien de vennootschapsbelasting op 0 
staat dat Oirschot geen commerciële activiteiten 
verricht? Kwalificeren grondpolitiek of reclame-
onkomsten zoals abri's zich bijvoorbeeld niet als commerciële 
activiteit voor vennootschapsbelasting? 

 

  

3. Joris van de Loo, VVD Op blz. 31 staat vermeld “hogere legesinkomsten (€ 784k) 

vanwege de bouw van een groot magazijn met een forse 

oppervlakte”. Was deze bate wel op enig ander moment/jaar 

voorzien in de Programmabegroting 2025-2028? Zo ja, in 

welk jaar? Zo nee, waarom was deze niet voorzien terwijl het 

vergunning traject was doorlopen? 
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4. Joris van de Loo, VVD Er wordt in de Burap gesproken over data gedreven werken. 

In hoeverre wordt er in 2025 voor de dienstverlening of 

anderszins door de gemeente gebruik gemaakt van AI-

toepassingen?  

 

  

5. Joris van de Loo, VVD Op blz. 42 wordt gesproken over externe inhuur. In het 

rapport van &vandeLaar (Oirschot: zelfbewuste parel in de 

Brainportregio) staat op blz. 16 dat er in 2020 33,2% externe 

inhuur was. Hoe groot was dat percentage in 2023 en 2024? 

 

  

6. Joris van de Loo, VVD Op pagina 43 wordt er gesproken over een gap-analyse 

m.b.t. de strategische personeelsplanning. Kunt u concreet 

aangeven welk probleem hiermee wordt opgelost en 

wanneer deze analyse afgerond is om met de raad te delen?  
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7. Hans van de Ven, Dorpsvisie Pag. 12 

50K euro’s voor leefbaarheidsinitiatieven omdat deze per  

Abuis niet in de begroting van 2025 is meegenomen.  

Zijn er nog andere vergissingen ontdekt in de begroting 2025 

ondanks dat niet alles is gecontroleerd? 

 

 

8. Hans van de Ven, Dorpsvisie Pag. 17 

Wanneer wordt de raad geïnformeerd over de rapporten die  

In april zijn ontvangen? 

 

 

9. Hans van de Ven, Dorpsvisie Pag. 19 

Er wordt actief samengewerkt met ondernemers en 

vastgoedeigenaren …… Wij horen dat er na de eerste 

bijeenkomst (die niet soepel verliep)er geen contact meer is 

geweest met de vast goedeigenaren. Kunt u uitleggen 

waarom niet? 
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10. Hans van de Ven, Dorpsvisie Pag. 24 

We staan open voor initiatieven …..  Er blijken initiatieven te 

Zijn aan de Bests weg (nabij rotonde Lidl) en aan de  

Spooonkseweg/ Leewenrikstraat (pand Smesers). Deze zijn 

niet terug te vinden in demonitor. Kunt u uitleggen waarom  

niet? 

 

 

11. Hans van de Ven, Dorpsvisie Pag. 27       

Kunt u aangeven hoeveel agrarische ondernemers inmiddels 

zijn gestopt en hoeveel de komende jaren willen gaan 

stoppen? 

 

 

12. Hans van de Ven, Dorpsvisie Pag.29 

Kunt u aangeven waarom het wenselijk is om 

een nadere toetsing van de verkeersberekeningen uit te  

voeren? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

13. Hans van de Ven, Dorpsvisie Pag. 31    

Zijn deze hogere legesinkomsten een aangename 

verrassing? 
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14.  Hans van de Ven, Dorpsvisie Pag. 48 

Kunt u aangeven welke controles niet zijn uitgevoerd en wat  

De impact daar van is? Wat heeft het overleg met de  

accountant opgeleverd? 

 

 


